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 PROTOKÓŁ NR XXVII/2009 

z XXVII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 23 kwietnia  2009 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do 12
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 14  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk    - Przewodniczący  Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyla   - Członek Komisji OZKiS 

12. Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     14. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Nieobecna Radna  

1. Paweł Pakuła  

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Danuta  Urbanik   - Inspektor UG 

5. Agnieszka Leszczyk  - Referent Urzędu 

6. Włodzimierz Horubski  - Projektant ds. Planu Zagosp. Przestrz.  

7. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

8.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

11.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

12.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

13.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

14.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

15.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

16.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 
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17. Jarosław Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

18. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XXVII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXVI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2008 

rok oraz udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2009 rok. 

c) likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Strugach wraz               

z Oddziałem Przedszkolnym.  

d) nadania imienia Publicznemu Gimnazjum w Wierzchlesie „Bohaterów 

Września 1939 roku”. 

e) zmiany uchwały Nr XXVI/140/2009 z dnia 9 marca 2009r.  

f) określenia zasad udzielania  i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach organizacyjnych 

prowadzonych przez Gminę Wierzchlas, oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych               

i opiekuńczych niektórych nauczycieli.  

g) zatwierdzenia projektu „Wykorzystaj szansę” w ramach Priorytetu VII 

Poddziałania 7.1.1     Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  

h) udzielenia pomocy Powiatowi Wieluńskim przy realizacji zadań w ramach 

Inicjatyw Samorządowych. 

i) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Jajczaki i Strugi (tereny zainwestowane i tereny 

przyległe) ze „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego gminy Wierzchlas”. 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Jajczaki i Strugi (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina 

Wierzchlas. 

k) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Łaszew  i Łaszew Rzadowy (tereny zainwestowane                 

i tereny przyległe) ze „Studium uwarunkowań  i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego gminy Wierzchlas”. 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Łaszew i Łaszew Rządowy (tereny zainwestowane i tereny przyległe), 

gmina Wierzchlas. 

m) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Mierzyce (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 
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n) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Mierzyce (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

o) rozpatrzenia skargi. 

p) rozpatrzenia skargi. 

6. Przyjęcia Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie za 2008 rok.  

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Gminy i jej organów za 2008rok. 

8. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania. 

9. Zakończenie obrad  XXVII sesji Rady Gminy Wierzchlas.    
 

Przebieg obrad 

 

Punkt 1 

Otwarcie XXVII  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, gości oraz 

pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi kworum, przy którym, Rada Gminy może obradować i podejmować 

uchwały. 

 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Radna Anna Olejnik zwróciła się   z wnioskiem o udzielenie głosu mieszkańcom 

Strug i Jajczak przed podpunktem „c)” likwidacja Szkoły Podstawowej                    

im. Marii Konopnickiej w Strugach wraz z oddziałem  przedszkolnym                       

i wprowadzenie do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w tym przypadku nie ma potrzeby 

wprowadzania tego do porządku jako dodatkowy punkt.  

Ponieważ nie było więcej uwag do przedstawionego porządku obrad poddany 

został on pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 

14 radnych. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XXVI  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 
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Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia            

9 marca  2009r. do 23 kwietnia 2009r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Radny Józef Krzeszowski z ogromnym uznaniem należy podkreślić wykonanie 

chodnika na ul. Południowej w Wierzchlesie przy drodze powiatowej następnie 

zwrócił się do Wójta  z prośbą o dopilnowanie  aby właściciel drogi powiatowej 

wykonał barierki na zakończonym chodniku aby nie doprowadzić do  

nieszczęśliwych wypadku z powodu braku barierki.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwal w sprawie: 

w punkcie tym przesunięta został kolejność podpunktów i jako pierwszy 

omówiony został podpunkt „c” dotyczący  likwidacji Szkoły Podstawowej 

im. Marii Konopnickiej w Strugach wraz  z Oddziałem Przedszkolnym.  

Następnie Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcom wsi Strugi i Jajczaki, 

Mieszkańcy byli przeciwny zamknięciu szkoły i złożyli na ręce 

Przewodniczącego  protest, który stanowi załącznik  do protokołu.  

Mieszkanka wsi Strugi Barbara Kula zwróciła się z pytaniem do Wójta              

i   radnych, którzy wybrani zostali jako osoby reprezentujące  całą społeczność 

nie tylko takiej  wsie jak Wierzchlas ale jako reprezentanci całej Gminy 

Wierzchlas, dlatego należy reprezentować ja godnie, a chodzi tu o dobro dzieci 

ze Strug i Jajczak, chodzi o ich bezpieczeństwo i na tym również powinno 

zależeć radnym. Natomiast z podejmowanych przez Radę Gminy  decyzji to nie 

wynika aby chodziło o dobro i bezpieczeństwo dzieci a nawet i nie o ekonomie,  

bo jeśli tak to na czym mają polegać względy ekonomiczne i wszystkie inne 

powody zamknięcia placówki i nie opuszczą sali obrad dopóki nie otrzymają 

odpowiedzi na wszystkie zadawane przez nas pytania. 

Przewodniczący Artur Piosczek  powiedział, że bardzo boli takie stwierdzenie , 

ale jest to osobiste zadnie do którego każdy ma prawo,  każdy z radnych czuje 

na sobie brzemiona odpowiedzialności za każdą podjętą decyzję i nie są to łatwe 

decyzje ponieważ dużo łatwiej jest otwierać niż zamykać. Budżet gminy jest 

jaki jest  i inny nie będzie , zdaniem mieszkańców ekonomia nie jest ważna, ale 

nie wiem czy w domowych budżetach ekonomia nie jest ważna,  jednak                  

w naszym przypadku jest bardzo ważna, ponadto nie naruszamy dobra dziecka, 

Przewodniczący uważa, że dzieciom zapewnione będą godne warunki 

nauczania, bo przecież w Strugach nie mają dzieci sali gimnastycznej,                           

a w szkole do której będą uczęszczać dzieci jest piękna sala gimnastyczna. 
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Barbara Kula przerwała i powiedział, ze ona uczęszczała do Szkoły                   

w Mierzycach gdzie nie było sali gimnastycznej i dzieci nie przebierały się             

w stroje sportowe tylko  ćwiczyły na korytarzu i wyrośliśmy na normalnych 

zdrowych ludzi, którym nic nie brakuje i nie jesteśmy niedorozwinięci i garbaci. 

Przewodniczący Artur Piosczek, że dawniej dzieci ¾ dnia spędzały na 

podwórku a teraz przed komputerem, ponadto dawniej dzieci były inaczej 

wychowywane. 

Ponownie przerwała Pani Kula i nadmieniła, że skoro dzieci będą miały siedzieć 

do godziny 15 w szkole  i nawet maluchy z Przedszkola, a po przyjeździe do                

i domu odrabiać będą dopiero lekcje  do godz. 17 to w takim przypadku kiedy 

będą one miały czas wyjść na podwórko w naszej szkole mają taką możliwość 

ponieważ wcześniej przychodzą do domu i   maja możliwość spędzania więcej 

czasu na powietrzu. W podobnym przypadku jak Szkoła w Struga sa również 

inne szkoły, które nie mają sal gimnastycznych. 

Mieszkaniec wsi Strugi Henryk Więcław zapytał się Przewodniczącego gdzie                        

w Szkole w Mierzycach odbywają się zajęcia z wychowania fizycznego. 

Przewodniczący odpowiedział, że zajęcia  odbywają się na sali gimnastycznej. 

Pan Więcław stwierdził, że jest to nieprawda bowiem dzieci ćwiczą na korytarzu 

najpierw odbywają sie zajęcia wf-u  gimnazjum a dopiero wówczas jak wolna 

jest sala to ćwiczą dzieci ze szkół podstawowych.  

Pan Więcław zadał kolejne pytanie, gdzie będą  uczęszczać dzieci ze Strug do 

przedszkola? 

Wójt powiedział, że ze strony gminy zostało już wszystko powiedziane i nie ma 

co się już powtarzać, podkreślił, że szkoła w Mierzycach jest położona bardzo 

blisko Strug i Jajczak i zamiast teoretyzować i wymyślać  różne przeszkody  to 

należy zapytać się radnego z Kochlewa i radną  z  Krzeczowa jak się z tym 

problemem uporali bowiem jest to poligon doświadczalny który odbył się 

dawno i minęło kilka lat od czasu zamknięcia szkoły w Krzeczowie. 

Pani Kula słyszeliśmy już o tej sielance i idylli ale czy ktoś pomyślał o tych 

dzieciach. 

Wójt nikt z nas nie powiedział, że to będzie sielanka  bowiem jest to walka            

o życie i wszyscy musimy się z tym zmagać. 

Przewodniczący przywrócił zebranych do porządku i poprosił o zachowanie 

kultury i kolejności wypowiedzi.     

Wójt również poprosił o zachowanie rzeczowości prowadzonej dyskusji. 

Następnie wójt udał się sprawdzić informacje czy dzieci ze Szkoły Podstawowej 

ćwiczą na korytarzu. 

Radny Marcin Kowalczyk zabrał głos i ustosunkował się odnośnie 

odbywających się zajęć Wf-u  powiedział iż ustalany jest tak plan zajęć aby 

wszyscy uczniowie mogli korzystać z zajęć odbywających się na sali 

gimnastycznej. 

Pan Więcław powiedział, że wszystkie prowadzone badania potwierdzają, że  

nasze dzieci mają utrudniony dostęp  do nauki, dziwi  jednak fakt że w obecnej 

radzie Gminy jest  pięciu nauczycieli (pedagogów , którzy powinni dbać                   
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o wychowanie naszych  dzieci, a  jaki dzieci mają start do dużej szkoły czy 

uczelni, to Radzice musza ponosić koszty wszystkich dojazdów mieszkań ,a  tu 

w tym przypadku likwidacji Szkoły w Strugach dzieci od pierwszych lat 

swojego życia będą musiały być dowożone . Ponadto wg ustawy każdy rodzic 

ma obowiązek doprowadzenia dziecka do przedszkola i jak również  odebrać je 

z przedszkola 

Przewodniczący po raz kolejny poprosił o zachowanie spokoju i porządku 

podczas obrad mieszkańców Strug i Jajczak. 

W dyskusji głos zabrał Sekretarz Leszek Gierczyk i powiedział że na spotkanie 

przybyły młode mamy i nie dziw go fakt, że boją się o swoje dzieci, jednak 

podejmowane przez Gminę decyzje również nie sa łatwe. Dzieciom 

zorganizowany zostanie dojazd będzie to autokar szkolny w którym będzie 

nauczyciel-opiekun, który będzie miał obowiązek wprowadzenia dziecka  do 

autobusu, opiekować się w nim w czasie podróży  i doprowadzić dziecko do 

przedszkola gdzie i odebrane zostanie przez   nauczyciela przedszkola. 

Natomiast dla dzieci szkolnych, które wcześniej będą kończyły zajęcia będzie 

otwarta świetlica  i tam dzieci pod opieką nauczyciela będzie mogło odrabiać 

lekcje. 

Pani Kula   przerwała i powiedziała, że istniejąca świetlica jest wspólna  dla  

podstawówki i gimnazjum. 

Sekretarz dla podstawówki utworzona zostanie odrębna  świetlica.  

Pani Kula, po co dzieci mają przebywać na świetlicy jak mają swoją szkolę              

w dobrym stanie budynek i wcześniej mogą dotrzeć do domu po zajęciach. 

Pan Więcław – według ustawy dzieci nie powinny być dowożone razem                     

tj. przedszkole,  szkoła podstawowa i Gimnazjum musza mieć  oddzielne 

autobusy. 

Pani Kula  -  jeśli podjęta zostanie decyzja o zamknięciu placówki to obecni 

rodzice na sesji nie  opuszcza sali  do momentu otrzymania odpowiedzi na 

wszystkie pytania. 

Sekretarz uspokoił, że jeśli pojawi się takie żądanie  to uruchomiony zostanie  

drugi kurs autobusowy. Nadmienił, że jeśli chodzi o ekonomię to nie są  duże 

koszty utrzymania szkoły, największe koszty to utrzymanie etatów nauczycieli, 

a poprzez likwidację placówki zmniejszy się liczna etatów nauczycieli. 

Z nieoficjalnych źródeł informacji – jak powiedziała Pani Barbara Kula 

wiadomo, że wszyscy nauczyciele mają zapewnione etaty w innych szkołach w 

związku z tym zapytała gdzie jest ekonomia? 

Sekretarz wyjaśnił, że w innych placówkach nauczyciele odchodzą na emerytury 

i pozostawiają wolne etaty. 

Rodzice poruszyli również problem wspólnych toalet Gimnazjum                               

i Podstawówki  i zapytał czy ten temat jest radnym wiadomy? 

Wójt po przeprowadzonej telefonicznej rozmowie z Panią Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Mierzycach  wyjaśnił,  sprawę  sali gimnastycznej i faktu, ze 

dzieci ćwiczą na korytarzu jest nieprawdziwa. Ponadto Pani Dyrektor zaprosiła 

wszystkich rodziców ze Strug i Jajczak do Szkoły w Mierzycach w celu 
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zapoznania się z placówka, na spotkanie przyjechało tylko dwóch rodziców. Pan 

Henryk Więcław odpowiedział, Wójtowi, że jego słowo znaczy tyle co pył na 

wietrze bowiem przed wyborami obiecywał, że żadna  placówka nie zostanie 

zamknięta. 

Wójt z kolei zwrócił uwagę,  że decyzję o likwidacji szkoły podjęła Rada Gminy 

i jest to decyzja Rady, natomiast w Mierzycach planowane jest wybudowanie 

nowoczesnego Przedszkola. 

Pani Kula zwróciła się do Wójta gdzie w tym przypadku jest ekonomia jeśli ma 

być budowane nowe przedszkole i wyrzucać pieniądze, a my mamy  

rewelacyjny budynek w swojej miejscowości, bowiem dalej Strugi i Jajczaki to 

nadal jest  gmina Wierzchlas o czym Pan Wójt zapomina, ponadto budynek 

szkoły jest przystosowany dla osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady, rodzice maja takie prawo i powinni walczyć o swoje 

dobro i nikt tego im nie odbierze ale nie powinni być takiego wrogo nastawieni. 

To Rada Gminy wykazuje dobra wole że udzieliła głosu bowiem uważa, że 

powinno się rozmawiać bowiem w ten sposób łatwiej rozwiązać problemy. 

Jednak mieszkańcy nie chcą przyjąć argumentów Rady. 

Jednak z mieszkanek powiedziała, że była w przedszkolu w Mierzycach aby 

zapisać swoje 4-letnie dziecko do przedszkola , dziecko zostało zapisane jako 32   

na liście uczeń przedszkola,. W przedszkolu w Mierzycach są dwie malutkie 

sale i gdzie te dzieci będą miały miejsce do zajęć. 

Wójt zwrócił uwagę, że wchodzi system gdzie 6-letnie dziecko pójdzie do 

szkoły, i zaznaczył że w Strugach jest rocznik gdzie urodziło się jedno dziecko              

i o czym jest mowa w takim przypadku.   

Mieszkańcy odpowiedzieli, że w Toporowie jest również rocznik gdzie urodziło 

się jedno dziecko. 

Przedstawiona została rodzicom demografia urodzeń dzieci w miejscowości 

Strugi i Jajczaki.  

Pani Kula Barbara zapytała dlaczego Wójt i Rada Gminy zamiast rozwijać 

placówkę to chcą ja zamykać i czy sa to dobrzy gospodarze?  Dobry gospodarz 

to rozwija a nie niszczy.   

Wójta z kolei zapytał jaki próg liczby dzieci ma być przyjęty aby zamknąć 

placówkę szkolna? Wydawane jest rocznie 300.000 zł na utrzymanie placówki     

a mieszkańcy życzą sobie dróg asfaltowych i chodników. 

Zebrani mieszkańcy nie odpowiedzieli na zadane przez Wójta pytania.  

Od kilku lat w naszej gminie pracuje osoba która zajmuje się pozyskiwaniem 

funduszy i przygotowywanie projektów unijnych w związku z tym Pani Kula 

Barbara zapytała Pana Wójta ile funduszy i jakie propozycje  i na jakie projekty 

ta Pani złożyła wnioski i ile  funduszy ta Pani uzyskała dla naszej szkoły. 

Jesteśmy mieszkańcami gminy Wierzchlas dlatego mamy prawo do takiej 

informacji. 

Wójt wyjaśnił, że osoba ta jest obecnie na urlopie macierzyńskim. Na 

zastępstwie pracuje osoba na ½ etatu a pozostałymi sprawami zajmuje się 

Sekretarz Gminy. Złożone i pozytywnie rozpatrzone zostały wnioski na 
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Gimnazjum  Mierzycach a także na Szkołę Podstawowa w Wierzchlesie, 

następnie Wójt zwrócił się do rodziców o przygotowanie takiego winsoku.    

Pani Kula zarzuciła wójtowi, że nie  odpowiada  konkretnie na żadne zadane 

pytanie,   dlatego zwróciła  się o udzieleni przez Wójta poważnych odpowiedzi 

na zadawane pytania. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz, że składane sa wnioski dla szkół jednak gmina 

sama sobie  w tym przypadku nie poradzi, poproszone zostały wszystkie szkoły                        

o przedstawienie planu rozwoju placówki i o przygotowanie wstępnych 

projektów jednak nie wszystkie szkoły wykazały zainteresowanie a ciężko jest 

robić coś na siłę  w tych palcówkach gdzie nauczyciele i Dyrektorzy nie sa 

zainteresowani. 

Na co Pani Barbara Kula zapytała dlaczego jest tylko mowa o Wierzchlesie, 

Kraszkowicach i Mierzycach przecież na tych miejscowościach nie kończy się 

gmina.  

Wójt znaczył, że to Dyrektor jest odpowiedzialny za opracowanie                             

i przygotowanie wniosku o datację. 

Pan Więcław z kolei powiedział, że za Dyrektorów Placówek odpowiedzialny 

jest Wójt gminy, ponieważ bierze duże pieniądze, a my mieszkańcy płacimy 

duże podatki. 

Przewodniczący zaproponował zakończenie dyskusji ponieważ prowadzi ona do 

niczego. 

Mieszkańcy zapytali co stanie się z budynkiem po zlikwidowanej szkole? 

Wójt odpowiedział, że najpierw musi zostać szkoła zlikwidowana, a potem 

będzie dyskusja. Jeśli zostaną uzyskane jakieś środki z likwidacji tej szkoły to 

wykorzystane one będą w tych miejscowościach.   

Sekretarz odpowiedział na zadanie pytanie odnoście wykorzystania budynku 

szkolnego, złożony został wniosek przez Radną Annę Olejnik o utworzenie 

świetlicy wiejskiej i do wniosku tego przychyliła się Rada Gminy, 

zorganizowanie instytucji kulturalnej żeby można było się spotkać  a resztę 

pomieszczeń przeznaczyć na pomieszczenia socjalne.  

Pani Barbara Kula  przysłuchując się prowadzonej  dyskusji to jeden z radnych 

skomentował, że rodzice reagują nie tak, ale skoro w jego miejscowości 

zamknięta została szkoła to na niczym mu już nie zależy , a może ma już starsze 

dzieci i serce go już nie boli, i zwróciła się do Pań radnych aby jeszcze raz 

przemyślały ta sprawę i pozytywnie rozpatrzyły prośbę rodziców a nie jakiś 

wymysł i totalną głupotę odnośnie likwidacji szkoły. 

Przewodniczący przerwał i poprosiła aby nie mówić w taki sposób bowiem 

obraża to całą Radę  Gminy.  

Mieszkańcy powiedzieli, że radni chcą wyrzucić  ich dzieci na śmieci i o takiej 

treści był również przygotowany transparent, trzymany przez rodziców.  

Wójt jako ostatnie zdanie powiedział, że Gmina Wierzchlas ma najgorszą siec 

szkół w Powiecie Wieluńskim. 

Pan Więcław Henryk powiedział że szkoła w Strugach będzie jedyną placówek 

która zostanie zamknięta w województwie Łódzkim.  
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Przewodniczący zakończył dyskusje i poprosił Panią Danutę Urbanik                         

o odczytanie Uchwały Nr XXVII/147/2009 w sprawie likwidacji szkoły 

podstawowej im. Marii Konopnickiej w Strugach wraz z oddziałem 

przedszkolnym. Ponieważ nie było uwag uchwał poddana została pod 

głosowanie i przyjęta większością głosów. Za był 7 radnych przeciw trzech 

radnych  i  4 radnych wstrzymało się od głosu. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

Mieszkańcy zapytali co dalej z dziećmi ze Strug i Jajczak.  

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

a) udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Artur Piosczek poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali materiały przed sesją i zapoznali się z treścią sprawozdania oraz 

wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi. Zagadnienia 

te były szczegółowo omawiane na poszczególnych Komisjach Rady Gminy.   

Przewodniczący zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do sprawozdania z 

wykonania budżetu za rok 2008. 

Wobec braku uwag radnych Przewodniczący poprosił  Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wierzchlas sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2008 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi  Nr IV/5/2009 z dnia 

31 marca 2009r.  

Następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Marię Smolarek                        

o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy oraz  uchwały  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi Nr 

IV/4/2009  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas 

odnośnie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.   

Przewodniczący zapytał, czy radni mają uwagi do przedłożonego sprawozdania                  

i odczytanych uchwał. 

Z uwagi na brak uwag ze strony radnych, Przewodniczący stwierdził, że 

sprawozdanie z wykonania budżetu oraz opinia Komisji Rewizyjnej zostały 

przyjęte do akceptującej wiadomości.  

Skarbnik Gminy  Teresa Nowak odczytała projekt uchwały                                  

Nr XXVII/145/2009 w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.                                            

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 
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b) zmian w budżecie gminy na 2009 rok  

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy i powiedziała, że temat ten 

szczegółowo omawiany był na poszczególnych posiedzeniach komisji , a po 

odbytych Komisjach nie wprowadzono żadnych zmian. 

Następnie Przewodniczący poprosił Skarbnik gminy o odczytanie uchwały                 

Nr XXVII/146/2009 w/w sprawie. Ponieważ nie było pytań ani uwag Uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

 

d) nadania imienia Publicznemu Gimnazjum w Wierzchlesie „Bohaterów 

Września 1939 roku”. 

Przewodniczący Rady Gminy – Artur Piosczek poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali materiały przed sesją i zapoznali się z treścią na  posiedzeniach 

komisji w związku z tym poprosił Panią Danutę Urbanik o odczytanie uchwały 

Nr XXVII/148/2009 w/w sprawie. Ponieważ nie było pytań ani uwag Uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych. 

 

e) zmiany uchwały Nr XXVI/140/2009 z dnia 9 marca 2009r.  

Przewodniczący Rady Gminy – Artur Piosczek poinformował, że wszyscy 

radni  zapoznali się z tematem  na  posiedzeniach komisji w związku z tym 

poprosił Panią Danutę Urbanik o odczytanie uchwały Nr XXVII/149/2009 w/w 

sprawie. Ponieważ nie było pytań ani uwag Uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

f) określenia zasad udzielania  i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach organizacyjnych 

prowadzonych przez Gminę Wierzchlas, oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych               

i opiekuńczych niektórych nauczycieli.  

Przewodniczący Rady Gminy – Artur Piosczek poinformował, że wszyscy 

radni  zapoznali się z tematem  na  posiedzeniach komisji w związku z tym 

poprosił Panią Danutę Urbanik o odczytanie uchwały Nr XXVII/150/2009 w/w 

sprawie. Następnie zapytał czy sa uwag bądź pytania do przedstawionego 

tematu. 

Radny Józef Krzeszowski zapytał czy na terenie naszej sieci szkolnej jest 

sytuacja dobrowolnego posłania dzieci sześcioletnich do szkoły od dnia                  

1 września,  bowiem stworzy to sytuację utworzenia dodatkowego oddziału, a to 

z kolei będzie rzutowało na zmniejszenie pensum godzin Dyrektora takiej 

placówki.  

Pani Danuta Urbanik wyjaśniła, ze przeprowadził rozmowy telefoniczne                   

z dyrektorami wszystkich szkół Podstawowych  na terenie gminy Wierzchlas nie 

ma żadnego dziecka, które rodzic chciałby dobrowolnie zapisał jako 

sześcioletnie do klasy I Szkoły Podstawowej  
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Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag Uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta większością głosów. Za przyjęciem było 13 radnych                 

i jeden radny wstrzymał się od głosu.  W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych  

 

g) zatwierdzenia projektu „Wykorzystaj szansę” w ramach Priorytetu VII 

Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Lidia Przywojska Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchlesie i powiedziała, że  

Program Operacyjny Kapitał Ludzki daje możliwość pozyskania środków z 

Europejskiego Funduszu Społecznego również przez Ośrodki Pomocy 

Społecznej  

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Wierzchlesie złożył wniosek                          

o dofinansowanie projektu „Wykorzystaj szansę”. Projekt został zatwierdzony 

do realizacji przez Wojewódzki Urząd Pracy w Łodzi z proponowana kwotą 

dofinansowania na poziomie91.543,28 zł i wkładem własnym 10.739,72 zł. 

Działania określone w projekcie rozpoczyna się 1 maja 2009 roku i zakończą 31 

grudnia 2009 roku. 

Celem ogólnym  projektu jest zwiększenie kompetencji psychospołecznych oraz 

zdobycie nowych kwalifikacji zawodowych osób będących klientami Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Projekt zakłada udział  8 kobiet, które będą uczestniczyć w: 

 - warsztatach aktywizujących, 

 - warsztatach doradztwa zawodowego, 

 - kursie komputerowym , 

 - kursach zawodowych: opiekunka środowiskowa oraz handlowiec – obsługa 

kas fiskalnych. 

W ramach projektu będzie wyposażone stanowisko pracy oraz finansowane 

wynagrodzenie nowo zatrudnionego pracownika socjalnego. 

W związku z tym konieczna jest uchwała Rady Gminy Wierzchlas w sprawie 

zatwierdzenia przedstawionego projektu oraz jest jednym z wielu dokumentów 

niezbędnych do zawarcia umowy ramowej na dofinansowanie projektu.  

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący poprosił Panią Lidię 

Przywojską o odczytanie uchwały Nr XXVIII/15/2009 w/w sprawie. Następnie 

uchwał poddana został pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

h) udzielenia pomocy Powiatowi Wieluńskim przy realizacji zadań                     

w ramach Inicjatyw Samorządowych. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz gminy Leszek Gierczyk                          

i powiedział, że temat ten omawiany był na posiedzeniach Komisji  i dotyczy 

uchwała ta zadań inwestycyjnych realizowanych wspólnie z Powiatem 

Wieluńskim są to 4 inwestycje min. Chodnik w Wierzchlesie na                               

ul. Południowej, chodnik w Mierzycach, Strugach i Jajczakach. Ponieważ nie 

było pytań ani uwag odczytana została uchwała  Nr XXVII/152/2009 w/w 
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sprawie, następnie  poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                         

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  
 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Przewodniczący Rady Gminy  powitał przybyłego na sesje Pana Włodzimierza 

Horubskiego zajmującego się opracowywanie Planów Zagospodarowania 

przestrzennego, które uchwalane na sesji. 

 

i) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Jajczaki i Strugi (tereny zainwestowane i tereny 

przyległe) ze „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczyk i poinformował, że 

temat analizowany był na posiedzeniach Komisji w związku z tym, że nie było 

pytań a ni uwag Przewodniczący poprosił o odczytanie została uchwała  Nr 

XXVII/153/2009 w/w sprawie, następnie  poddana pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Jajczaki i Strugi (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina 

Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczy i powiedziała, że temat 

szczegółowo omawiany był na poszczególnych Komisji,  zapytała czy pytania 

bądź uwagi do projektu planów miejscowości Jajczaki i Strugi. 

Sołtys wsi Strugi Jerzy Włodarczyk zapytał czy jest możliwość budowania na 

tych terenach elektrowni wiatrowych , a jeśli nie ma takiej możliwości to czy 

można to zmienić ? 

Pan Włodzimierz Horubski wyjaśnił, że w granicach planu ustalonych    

ustalonego projektu planu zagospodarowania  w skali 1:2000 nie mam 

możliwości budowy elektrowni wiatrowych z uwagi na obowiązujące przepisy 

odrębne i szczególne. Elektrownia wiatrowa o mocy 2,5MW wymaga 

zachowania odległości ochronnej 500 m. W przypadku miejscowości Strugi i 

Jajczaki nie ma takiej możliwości bo są to tylko tereny zainwestowane, gdzie 

występuje zabudowa chroniona  i zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna , 

zagrodowa oraz usługi z zakresu usług publicznych jak również  

komunikacyjne.  Możliwości powstania elektrowni wiatrowych pojawią się poza 

terenami objętymi opracowaniem planu i o takiego rodzaju przedsięwzięcia  

należy wprowadzić do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. W momencie kiedy wprowadzane będą zmiany to wówczas 

należy wprowadzić zapisy dotyczące elektrowni wiatrowych.      

Pan Horubski przedstawił radnym szczegółowo projekt planu w/w 

miejscowości, 
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Radna Maria Smolarek  - zapytała co będzie z zabytkami które ujęte są w 

projekcie planu. 

Włodzimierz Horubski wyjaśnił, że problem polega na tym iż gmina nie ma 

gminnej ewidencji zabytków i problem polega na tym, że na etapie      

opracowywania  projektu sprawa ta nie została zakończona i konserwator 

zabytków takie obiekty przedstawił, żeby je zachować i ująć w planie. 

Agnieszka Leszczyk zwróciła się o ustalenie stawki procentowej opłaty 

planistycznej na komisjach były różne propozycje tj. 15 % i 20% dlatego 

zwróciła się do radnych o ustalenie jednej stawki. 

Przewodniczący Artur Piosczek poddał pod głosowanie wniosek ustalenia 

wysokości opłaty planistycznej dla uchwalanych na sesji planów 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jajczaki, Strugi, Łaszew, Łaszew 

Rządowy, Mierzyce najpierw poddano pod głosowanie stawkę 15 % opłaty 

planistycznej za przyjęciem tej stawki było 6 radnych, przeciwnych było                     

7 radnych i jeden radny wstrzymał się od głosu.  

Rada Gminy większością  głosów odrzuciła stawkę  15%.  

Następnie poddał pod głosownie stawkę 20% opłaty planistycznej za  było                 

7 radnych, przeciw było 6 radnych i jeden radny wstrzymała się od głosu.  

Rada Gminy Wierzchlas większością głosów przyjęła stawkę 20 % opłaty 

planistycznej. Opłata ta obowiązywać będzie  przez 5 lat od uchwalenia 

planu zagospodarowania przestrzennego .  

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący poprosił Agnieszkę 

Leszczyk o odczytanie uchwały  Nr XXVII/154/2009 w/w sprawie, następnie  

uchwała poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych 

 

k) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Łaszew  i Łaszew Rządowy (tereny zainwestowane                 

i tereny przyległe) ze „Studium uwarunkowań  i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczyk i powiedziała, że temat 

ten również szczegółowo omawiany był na poszczególnych posiedzeniach 

Komisji.  

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący poprosił o odczytanie   

uchwały  Nr XXVII/155/2009 w/w sprawie, następnie  poddana  została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Łaszew i Łaszew Rządowy (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina 

Wierzchlas. 

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący poprosił o odczytanie   

uchwały  Nr XXVII/156/2009 w/w sprawie, następnie  poddana została 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 
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ł) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Mierzyce (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczyk i poinformował, że 

temat analizowany był na posiedzeniach Komisji w związku z tym, że nie było 

pytań ani uwag Przewodniczący poprosił Agnieszkę Leszczyk o odczytanie 

uchwały  Nr XXVII/157/2009 w/w sprawie, następnie  poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

m) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Mierzyce (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

Ponieważ nie było pytań a ni uwag Przewodniczący poprosił o odczytanie    

uchwały  Nr XXVII/158/2009 w/w sprawie, następnie  poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

n) rozpatrzenia skargi. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Gminy i powiedział, że sprawa ta 

analizowana była na posiedzeniach Komisji,  ponieważ nie było pytań a ni uwag 

Przewodniczący poprosił o odczytanie  uchwały  Nr XXVII/159/2009 w/w 

sprawie, następnie  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.               

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

o) rozpatrzenia skargi. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Gminy i powiedział, że sprawa ta 

analizowana była na posiedzeniach Komisji,  ponieważ nie było pytań a ni uwag 

Przewodniczący poprosił o odczytanie  uchwały  Nr XXVII/159/2009 w/w 

sprawie, następnie  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.              

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

Punkt 6 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie za 2008 rok. 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni zapoznali się z treścią 

sprawozdań  i analizowali  je na poszczególnych komisjach. 

Więc zapytał czy są uwagi bądź zapytania do treści sprawozdania. 

Nie było więc stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte do akceptującej 

wiadomości. 

 

Punkt 7 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Gminy i jej organów za 2008r. 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni zapoznali się z treścią 

sprawozdań i analizowali je  na poszczególnych komisjach. 

Więc zapytał czy są uwagi bądź zapytania do treści sprawozdania. 
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Nie było więc stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte do akceptującej 

wiadomości. 

 

Punkt 8 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

1) Radny Jerzy Cieślak – zgłosił wniosek  do Wójta odnośnie poprawy stanu 

nawierzchni  drogi  Krzeczów – Toporów, ponieważ sa na niej ogromne 

dziury. 

 

2) Radny Marek Leszczyk  - zgłosił wniosek aby zwrócić uwagę zarządcą 

dróg powiatowych bowiem sa sytuacje , że działki sa doorywane do samych 

asfaltów, przez co niszczą się te drogi.  

 

3) Radny  Kraol Sakowski – zgonie z głosami mieszkańców Wierzchlasu 

znów reaktywuje się wysypisko śmieci na Olewinie w związku z tym należy 

temu zapobiec poprzez zobowiązanie wszystkich mieszkańców gminy do 

zaopatrzenia się w pojemniki na śmieci. 

 

4) Radny Marcin Kowalczyk – wykonana jest piękna droga Kraszkowice – 

Mierzyce jednak pojawia się problem przy wjeździe do Kraszkowic sa tam 

wąskie drogi , a kierowcy  rozwijają duże szybkości w związku z tym należy 

to w jakiś sposób zapobiec i zaproponował wykonanie spowalniacza. 

 

Wójt wyjaśnił, ze można postawić przy wjeździe do Kraszkowic znak „teren 

zabudowany” który w dzień ogranicza prędkość do 50 km/h a w nocy do 60 

km/h, zdaniem Wójta nalazłoby dyskutować na temat tonażu poruszających 

się po tej drodze samochodów.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych o ustalenie wielkości tonażu 

samochodu. 

Rada Gminy zaproponowała aby postawić znak poruszających się 

samochodów o tonażu powyżej 10 ton. 

 

5) Radna Bożena Przybyła – należy zwrócić uwagę na drogę wojewódzką                  

aby usnuć piasek pozostały po zimie na całej długości mostu, który się zebrał 

przy krawężnikach i nie ma odprowadzenia wody do ścieków i równocześnie 

przy nowych krawężnikach gromadzi się piasek. Za mostem również nie 

zebrana jest ziemia z rowu.  

Wójt wyjaśnił, ze przygotowany jest projekt przebudowy drogi Ruda – 

Krzeczów należy się z nim dokładnie zapoznać i wówczas wprowadzone 

zostaną zmiany przez projektanta. 
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6) Radna Ilona Kucharska – również wnioskowała o ograniczenie tonażu                

i zakazu poruszania się samochodów ciężarowych w Kraszkowicach na ulicy 

Leśnej.  

Wójt również zwrócił się do Rady o ustalenie wielkości tonażu 

poruszających się samochodów. 

Rada gminy zaproponowała aby również to było 10 ton.  

 

7) Sołtys wsi Wierzchlas Wiesław  Kapica – należy w końcu cos zrobić                   

z     bezpańskimi psami. 

Wójt wyjaśnił,  że co roku wysyłane są pisma i ogłoszenia, które również 

otrzymują sołtysi wywieszają na tablicy ogłoszeń. 

Przewodniczący   powiedział, że należy jak najszybciej wprowadzić 

czopowanie psów wówczas każdy pies będzie przypisany do swojego 

właściciela i ponosi za niego odpowiedzialność. 

 

8) Radny Józef Krzeszowski – w imieniu mieszkańców ul. Słonecznej i ulicy 

Leśnej  w Wierzchlesie, ponieważ mieszkańcy już kilkakrotnie zwracali się 

do Wójta  z prośba o wykonanie oświetlenia odcinaka ulicy Leśnej  i ulicy 

Słonecznej. Radny osobiście udał się w teren i należałoby dobudować 

odcinek oświetlenia na tych ulicach. Po przeprowadzonych rozmowach                 

z mieszkańcami , wypracowana została propozycja czy nie można byłoby 

zawiesić lamp na skrzyżowaniu bowiem sa tam blisko siebie położone trzy 

słupy. Ponadto blisko istniejącego tam rozwidlenia znajduje się jedno 

gospodarstwa w którym mieszka samotna osoba po śmierci współmałżonka i 

sąsiadki zwracały się z propozycja żeby ułatwić im kontakt  z ta osobą, która 

może się znaleźć w różnych sytuacjach i zapytał czy nie można by było 

złożyć oświetlenia. 

Wójt wyjaśnił, że  dokładnie zna ten temat i jeśli będzie można zawiesić 

lampy na istniejących słupach to zostanie to wykonane ponieważ nie będą to 

duże koszty natomiast jeśli  ma być tam budowana nowa linia  to wiąże się z 

ogromnymi kosztami i na pewno w obecnej chwili nie będzie zrealizowana, 

bo w obecnej sytuacji gminy nie stać na realizację takiej inwestycji.  

 

 

Punkt 9 

Zakończenie obrad  XXVI sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXVI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 11
30

. 

 


